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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig De voorzitter Harry van de Ven (Lijst Riel-Goirle), de heren Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), 

Cees Pelkmans (Lijst Riel-Goirle), Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Henk Gabriëls (Pro 
Actief Goirle), Piet Poos (CDA), Arnoud Strijbis (CDA), Arno de Laat (SP), Johan Swaans (VVD), 
Antoon van Baal (PvdA) en Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg) 
De dames Deborah Eikelenboom  (SP), Maxime Vonk (VVD) en Pernell Criens (PvdA) 
 
Namens het college burgemeester Macheld Rijsdorp en de wethouders Van der Heijden, Van der 
Put en Sperber. 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Wethouder Marijo Immink-Hoppenbrouwers 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Brede-
commissievergadering/2014/9-oktober/19:30 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2.   Raadsvoorstel programmabegroting 2015 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Dankt het college en ambtenaren voor het uitgebreid beantwoorden van de vragen. 

Heeft nog een aantal vragen.  
Merkt op dat de formulering dat doelstelling van 25% van de woningen in de categorie 
goedkoop valt, moet aansluiten op het woonbehoefteonderzoek vreemd is.  
Is van mening dat de doelstelling dat nieuwe woningen voldoen aan de wettelijke 
duurzaamheidseisen weinig ambitieus is. Dit is enkel voldoen aan een wettelijke plicht. 
Vraagt zich af waarom alleen maatregelen bij nieuwbouw worden voorgesteld? Bij de 
bestaande voorraad zijn de grote slagen te maken. Mogelijk volgt hierop een motie. 
De gewijzigde openingstijden van de parkeergarage dragen niet bij aan de leefbaarheid van 
het centrum.  
Voor de stimulering van de economie is het een belangrijke vraag hoe je minder leegstand 
krijgt. Hoe wordt dit resultaat gemeten? 
Op pagina 28 staat een vraagteken achter activiteiten. Neemt aan dat het college niet 
twijfelt aan deze activiteiten. 
Vinden digitale infrastructuur ook belangrijk. De ondernemers op de industrieterreinen 
hebben geen kabel of glasvezel. Wat wordt hieraan gedaan? Vraagt aandacht voor het 
aanpakken van huidige knelpunten 3G en 4G. 
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Het is heel goed dat we willen voorkomen dat mensen tussen het wal en schip raken. 
Welke aanvullende maatregelen zijn er, om een burger die tussen het wal en schip raakt te 
helpen?  
Vraagt zich af of de kostenpost voor inburgeren niet te laag is ingeschat.  
Vinden geen budget terug voor de renovatie van de tennisbanen in Riel. 

CDA Dankt voor het opstellen van de begroting en het beantwoorden van de schriftelijke vragen. 
Bij veel zaken die we gaan doen wordt de nadruk gelegd op de vraag dat het extra 
capaciteit kost. Er zou meer aandacht voor de vraag "Wat willen we bereiken?" moeten 
zijn. 
Het gaat bij dienstverlening niet alleen over openstaan voor initiatieven van inwoners, maar 
het gaat juist om het maken van de slag dat we met die initiatieven ook iets gaan doen. We 
kunnen niet alles verzinnen in het gemeentehuis.  
In tegenstelling tot de verwoording van het speerpunt op pagina 13 gaat het bij 
samenwerking niet alleen om intergemeentelijke samenwerking met Hilvarenbeek en 
Oisterwijk, maar samenwerking in bredere context. Ook met ondernemers, onderwijs, 
andere samenwerkingsverbanden, over de grens heen.  
Van dienstverlening wordt iets meer verwacht. Het gaat niet alleen om het kennen van de 
visie door de medewerkers. Dat is een taak voor de gemeentesecretaris. Hij wil hier graag 
spoedig een keer in de commissie Algemene Zaken over spreken. 
Positief is het extra geld voor speeltoestellen. Want het bevorderen van de levendigheid 
van buurten en wijken is belangrijk.  
We gaan € 6000,00 extra uitgeven aan de omgevingsdienst. Wij vragen ons af waar dit 
geld aan wordt besteed. Het is belangrijk dat de omgevingsdienst iets meer laat zien waar 
ze mee bezig zijn. 
Het is belangrijk om de planning en control systeem beter in te richten. Geeft de suggestie 
om hier in het begin van het jaar een thema avond aan te besteden. 
Pagina 56 een keurig net staatje. Dat had voorin in de begroting gekund. Een groot 
gedeelte van de begroting wordt besteed aan het nieuwe programma sociaal domein. De 
andere programma's raken in de verdrukking. Is het niet mogelijk om de vijf programma's 
terug te brengen tot 3 programma's? 
Vraagt aandacht voor de risicoparagraaf. De risico's op het sociaal domein zijn niet 
voldoende gekwantificeerd. Als het niet te kwantificeren is, kan dat in tekst worden 
opgenomen. Mist in de begroting wat de uitbreiding van het sociaal domein betekent voor 
de organisatie. Hoe houden wij zicht op degenen die behoefte hebben aan zorg?  

VVD Heeft kennis genomen van de concept begroting. Zal geen amendementen en moties 
hebben. Is wel geschrokken bij de keuzenota's bij het tekort dat er op Jeugdzorg verwacht 
wordt. 
Hoopt dat het college een vaststellingsovereenkomst kan gaan vaststellen met de andere 
gemeenten rond de samenwerking Jeugd. Het is goed als de gemeenten die een overschot 
hebben, bereid zijn om de gemeenten met een tekort worden geholpen. 
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Wijst op de brief van de provincie over toetsingsaspecten bij de begroting. Er wordt extra 
aandacht besteed aan onderhoud kapitaalgoederen. De VVD gaat ervan uit dat het college 
ervoor zorgt dat we deze toetsing glansrijk doorstaan. 
Ziet niet hoe we de resultaten op het gebied van zelfredzaamheid en burgerparticipatie in 
2015 gaan monitoren. 
Verwacht grote inbreng van de afgevaardigde van het CDA in het audit-comité. 

PvdA De programmabegroting kent weinig verrassingen. De programmabegroting moet 
aansluiten op de beleidskeuzes die gemaakt zijn. Compliment voor de goed leesbare en 
sluitende begroting. We hebben de schatkist op orde. 
Het nieuw beleid heeft enkel te maken met de fysieke infrastructuur. In het sociaal domein 
is er meer te vinden dan enkel de transities. Denk aan cultuur, onderwijs, sport.  
Inhoudelijk staan we achter de doelstellingen. Er wordt wel gewezen op de te verwachten 
bezuinigingen. 
De doelstelling van 5% minder leegstand op de Hovel wordt als laag gekwalificeerd. Het 
zou goed zijn om medio 2015 te bezien of een beleidsinterventie noodzakelijk is. 

Lijst Couwenberg Kan de collegenota over samenwerking voor de begrotingsvergadering de raad bereiken? 
 
Advies van de commissie: 
De begroting kan worden behandeld in de vergadering op 4 november. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Besproken wordt dat de eindevaluatie voor de openingstijden parkeergarage eind 2015 definitief wordt 
vastgesteld.  
Het proces van de omgevingsdienst wordt kritisch gevolgd.  
De doelstelling rond het duurzaamheidsbeleid verder worden uitgewerkt. 
In mei 2015 komt er een stuk over de digitale infrastructuur. 
 
Wethouder Sperber zegt toe uit te zoeken of rondom de begroting jeugd meer zekerheden moeten worden 
georganiseerd door middel van een vaststellingsovereenkomst. Probeert deze informatie op te nemen in het 
raadsvoorstel deelbegroting Jeugd. 
 
3. Raadsvoorstel afvalstoffenheffing en reinigingsrechten 2015 
Afgesproken wordt dat over de tarieven discussie bij begroting plaatsvindt. 
De heer Couwenberg geeft dat hij opmerkingen heeft over het voorstel hondenbelasting. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
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4. Raadsvoorstel eenmalig rioolaansluitingsrecht 2015 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
5. Raadsvoorstel hondenbelasting 2015 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Couwenberg Wil hier een B-stuk van maken. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad.  
Opmerkingen over de hoogte van tarieven moeten bij de begroting worden besproken, aangezien dit ook 
gevolgen heeft voor de totale begroting. 
Bespreking van dit raadsvoorstel heeft betrekking op andere zaken dan de hoogte van de tarieven.  
 

6. Raadsvoorstel leges 2015  
Standpunten fracties: 
 
CDA Een fout is geconstateerd. Deze wordt doorgegeven. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
7. Raadsvoorstel precariobelasting 2015 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 

8. Raadsvoorstel verordening Bedrijfsinvesteringszone Centrum Goirle 2015 
Standpunten fracties: 

 
CDA Komt de vastgoedeigenaren niet tegen. Besparen we nu in het verdere traject ambtelijke 

capaciteit? 
VVD Vindt voortzetting van het BIZ een goede zaak. Neemt aan dat de wijzigingen gaan over 

wijzigingen van termijnen. Vraagt om de wijzigingen aan te geven. 
 
 

Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
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9. Raadsvoorstel Regionaal Beleidsplan Politie Zeeland-West-Brabant 2015-2018 
Standpunten fracties: 

 
PAG Dit exemplaar bij de digitale stukken bevat omissies. In de bijlage moet de jaarschijf 2015  

staan. Deze ontbreekt. Als het op deze wijze gaat, kun je er beter niet over praten. 
Is van mening dat de prioriteiten in de nieuwe nota Integrale Veiligheid overeen moeten 
komen met de doelen uit deze nota. 

CDA Is het niet eens met het voorstel. Er zit geen jaarschijf 2015 bij. Op basis van deze stukken 
kan niet geoordeeld worden. Over wat voor bedragen praten we? Wat levert het op? 
Op pagina 2 staat dat het voor een groot deel overeenkomt met ons veiligheidsprogramma.  
Onder het kopje "wat mag het kosten" wordt verwezen naar extra capaciteit. Dat zijn geen 
kosten. Dit kopje is niet op de goede wijze ingevuld. 
In het regionaal beleidsplan staat wel heel vaak hetzelfde. In het beleidsplan wordt gesteld 
dat doel is dat het vertrouwen in de lokale overheid wordt vergroot; het CDA denkt echter 
dat dit stuk hier echter niet aan bijdraagt. Wil het raadsvoorstel amenderen. 
Samenwerking tussen de partners is heel belangrijk. Kan de jaarschijf 2015 voor de 
vergadering nog beschikbaar worden gesteld? Is een inspiratieconferentie ook toegankelijk 
voor raadsleden? 

Lijst Couwenberg Gaat in op de handhaving van de Homo Ontmoetingsplaats A58.  
 

Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad. De wens is te spreken over omdat het stuk 
onvolledig is en informatie over financiën ontbreekt. 
 
Over de situatie over financiën kan waarschijnlijk geen duidelijkheid worden gegeven worden. Bij het verslag 
wordt aangegeven of de inspiratiebijeenkomst openbaar toegankelijk is. 
De inspiratieconferentie 2014 is dit jaar al een paar keer uitgesteld of geannuleerd vanwege weinig 
belangstelling. De intentie is om het toch nog een keer dit jaar te organiseren echter wanneer is nog niet 
bekend. De raadsleden mogen komen, alleen zal dit niet actief gecommuniceerd gaan worden. De raadsleden 
worden hiervoor niet specifiek uitgenodigd maar welkom altijd.  
 
 
10. Raadsvoorstel begroting Hart van Brabant 
Dit voorstel is nog niet beschikbaar. Volgt in de volgende vergadering. 
 
11. Opdrachtbevestiging accountant  
Standpunten fracties: 
 
LRG Heeft geen moeite met het voorstel. Merkt op dat EY niet erg positief in het nieuws is 

geweest. 
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VVD Geeft mede als voorzitter van het audit-comité aan dat uitgebreid is stilgestaan bij de 

opdrachtverlening.  
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk worden doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 

12. Raadsvoorstel herinrichting raadzaal 
Standpunten fracties: 
 
LRG Geeft aan dat hij alle vertrouwen heeft dat op een redelijk doelmatige wijze is gewerkt en 

ook aan toekomstig ruimte gebruik gemaakt. 
SP Wil vragen om op de temperatuur te letten. Roosters moeten ook afgedekt worden. 

Vindt dit een fors budget. Is het eens met de heer Couwenberg dat dit met eenvoudige 
middelen gedaan kan worden. De ambitie van het college om er een zaal van te maken 
waar met grote gezelschappen vergaderd kan worden, is in concurrentie met Jan van 
Besouw. Een aantal aanpassingen is nodig, maar niet de volledige € 170.000,00. 
Stelt voor om in plaats hiervan geld in de digitalisering van de LOG te investeren. 

Lijst Couwenberg Is akkoord met het bedrag, maar wil het pas in 2018 uitvoeren. Meubels kunnen wel 
gerepareerd worden. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk worden doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
13. Intergemeentelijke samenwerking 
Procesvoorstel traject van visievorming samenwerking 
Mevrouw Eikelenboom vindt drie vertegenwoordigers erg weinig. Stelt voor om van iedere fractie een 
vertegenwoordiger af te vaardigen. 
De heer Strijbis kan zich goed in het voorstel vinden. Wil zelf graag één van de raadsvertegenwoordigers zijn. 
Een vertegenwoordiging moet bestaan uit coalitie en oppositie. Vindt het tijdpad ambitieus. 
De heer Schellekens vindt het ook een goed voorstel. Voor het gesprek moet de groep beperkt worden. 3 á 4 
personen. Vindt dat de grootste oppositiepartij niet mag ontbreken. 
De heer Swaans een vertegenwoordiging is prima. De VVD levert geen kandidaat. De VVD vindt dat de 
vertegenwoordiging de politieke kleur van zich af moet schudden. Coalitie en oppositie moeten 
vertegenwoordigd zijn.  
De heer Couwenberg geeft aan dat hij na verzoek van de heer Strijbis zitting wil nemen in de werkgroep. Hij 
trekt zich later terug. 
De heer Van Oosterwijk geeft aan dat het hem niet duidelijk is of er 3 of 4 mensen aanschuiven, maar 7 is erg 
veel. De oppositie moet aanwezig zijn. De grootste oppositiepartij is daarmee een logische keuze.  
De burgemeester geeft ook aan dat het goed is om het aantal deelnemers te beperken. Dat verbetert het 
overleg. 
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De heer Strijbis geeft aan dat de mensen die vertegenwoordigd zijn ook de plicht rust om de rest van de raad te 
informeren. Ook moeten alle gemeenten met ongeveer hetzelfde aantal mensen vertegenwoordigd zijn, anders 
worden de verhoudingen ook scheef. 
De heer Van Baal sluit zich aan bij de heer Swaans. De PvdA draagt ook geen kandidaat voor. 
 
De voorzitter vat samen dat er uiteindelijk vier kandidaten zijn. De heren Schellekens, Van Oosterwijk en Strijbis 
en mevrouw Eikelenboom. De griffier wordt gevraagd hier een voorstel voor op te stellen. 
De burgemeester geeft aan dat het belangrijk is dat er namens iedere gemeente een gelijk aantal kandidaten is.   
Mevrouw Eikelenboom merkt op dat zij het democratisch proces belangrijk vindt. 
De heer Van Baal doet een beroep op de kandidaten om hun kandidatuur te overwegen. 
 
14. Verslag van de commissie Algemene Zaken van woensdag 10 september 2014 
Hierover zijn geen opmerkingen binnengekomen. De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt. 
 
15. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen.  
 
16. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Schellekens geeft aan dat er klachten zijn gekomen over de verlaagde drempels in Riel.  
Is het college op de hoogte dat op 2 punten de drempels niet afgevlakt zijn maar juist veel rechter gemaakt zijn?  
Kan het college aangeven waarom deze 2 drempels rechter gemaakt zijn en de andere juist afgevlakt zijn?  
Deelt het college de mening dat de bewoners op die punten, waar de drempels rechter geworden zijn,  nu meer 
overlast ervaren dan voorheen? 
Wethouder Van der Heijden geeft aan van de opmerkingen van bewoners op de hoogte zijn. De vragen worden 
bij het verslag beantwoord. 
 
17.   Stukken ter kennisname  
Er zijn geen stukken ter kennisnam. 
 
18. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  22.40 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie algemene zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van 21 
november 2014; 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie  
 
Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 

9-10-2014 Programmabegroting 2015: Uitzoeken of 
rondom de begroting jeugd meer 
zekerheden moeten worden georganiseerd 
door middel van een 
vaststellingsovereenkomst. Probeert deze 
informatie op te nemen in het 
raadsvoorstel deelbegroting Jeugd. 

Wethouder 
Sperber 

Bij raadsvoorstel 
deelbegroting Jeugd 

De (financiële) afspraken rondom jeugdzorg zijn geborgd in de 
wijziging van de GR in samenhang met de deelbegroting 
jeugdzorg. Een aparte vaststellingsovereenkomst is niet 
nodig. 

9-10-2014 Verkeersdrempels Riel: De vragen worden 
bij het verslag beantwoord:  
Is het college op de hoogte dat op 2 punten 
de drempels niet afgevlakt zijn maar juist 
veel rechter gemaakt zijn?  
Kan het college aangeven waarom deze 2 
drempels rechter gemaakt zijn en de andere 
juist afgevlakt zijn?  
Deelt het college de mening dat de 
bewoners op die punten, waar de drempels 
rechter geworden zijn,  nu meer overlast 

Wethouder Van 
der Heijden 

Bij verslag Zie hieronder 
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ervaren dan voorheen? 

10 sept. 
2014 

Bij raadsvoorstel Wet Markt en Overheid 
vraagt de PvdA of er verenigingen van 
buiten de gemeente Goirle zijn die gebruik 
maken van onze accommodaties. 

Wethouder v.d. 
Heijden 

Zsm Bij verslag of via raadsinfo 
Tijdens commissie 9-10-2014 afgesproken dit zsm te 
verzorgen. 

10 sept. 
2014 

BOA capaciteit in Goirle, Hilvarenbeek en 
Oisterwijk. CDA vraagt een overzicht van 
de capaciteitscijfers te verstrekken.  

Burgemeester Begin volgend jaar  
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Beantwoording schriftelijk gestelde vragen 
Aan  Raad 
Portefeuillehouder Guus van der Put 
Vragen gesteld door: Lijst Riel Goirle 
  

Vraag: 
1. Bent u op de hoogte dat op 2 punten de drempels niet afgevlakt zijn maar juist veel rechter gemaakt zijn? 
2. Kunt u aangeven waarop deze 2 drempels rechter gemaakt zijn en de andere juist afgevlakt zijn 
3. Deelt u de mening dat de bewoners op die punten, waar de drempels rechter zijn geworden, nu meer overlast ervaren dan voorheen? 

 
Antwoord: 
In de periode 24 september t/m 10 oktober is het plateau op de kruising Julianastaat - Grashoek verlengd. Ook is de wegversmalling in de Dorpstraat ter hoogte van de 
Bernardstraat gewijzigd. Dit alles conform het raadsbesluit van 11 maart 2014. Naast de twee genoemde aanpassingen zijn ook de zijn de taluds van de overige drempels op 
de doorgaande route in Riel aangepast 
 
Helaas is geconstateerd dat bij het aanpassen van de taluds de verkeerde hellingshoek is gebruikt. De taluds zijn te steil waardoor ze meer hinder leveren dan gewenst. 
Hierdoor is het noodzakelijk om de taluds nogmaals aan te passen. Het aanpassen van de drempels zal overlast tot gevolg hebben. Echter het belang van de aanpassing is 
groter dan de overlast die de werkzaamheden geven. 
 
Planning  
De aanpassingen worden op zo kort mogelijke termijn doorgevoerd. Een exacte planning is nog niet bekend maar wordt op dit moment gemaakt in overleg met de aannemer 
en de voorzitter van de ondernemersvereniging  in Riel. De aanwonenden worden hiervan zo spoedig mogelijk op de hoogte gebracht. 
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